

FORM 4 / FORMULE 4
INSTRUCTIONS

Note: All documents sent to the Registrar must comply with sections 2 to 8 of the *Business Corporations Regulations*.

Item 1 Set out the full legal name of the corporation.

Item 2 Set out the full first and last name of each director and his or her full residential address (street and postal address, including postal code). If a street address is not available, a physical location such as a house number or a legal property description (eg. Lot, Block and Plan) must be provided.

The Notice must be dated and signed by a director or officer of the corporation or the corporation's solicitor. The title of the person signing the Notice must be stated.

Completed Notice in duplicate is to be sent to:

Registrar of Corporations
Department of Justice
Government of the N.W.T.
BOX 1320
YELLOWKNIFE NT X1A 2L9

Note: Tous les documents envoyés au registraire doivent être conformes aux articles 2 à 8 du *Règlement sur les sociétés par actions*.

Rubrique 1 Donner la dénomination sociale complète de la société.

Rubrique 2 Donner les prénom et nom de famille au complet de chaque administrateur ainsi que son adresse résidentielle complète (adresse postale et municipale, y compris le code postal). Si l'adresse municipale ne peut être communiquée, indiquer un emplacement physique tel qu'un numéro de maison ou qu'une description officielle (p. ex. le lot, le bloc et le plan).

Un administrateur, un dirigeant ou l'avocat de la société doit dater et signer la liste. Le titre du signataire doit être mentionné.

La liste remplie doit être envoyée à l'adresse suivante :

Registraire des sociétés
Ministère de la Justice
Gouvernement des T.N.-O.
B.P. 1320
Yellowknife NT X1A 2L9